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PRESIDIUM 
 
ADVIESORGAAN OVER PROCEDURELE, ORGANISATORISCHE      
EN VERGADERTECHNISCHE ZAKEN VOOR DE RAAD 
 

 
Besluitenlijst: van de vergadering van het Presidium, gehouden op dinsdag 17 december 2013 

van 20.00 uur tot 21:48 uur in het stadhuis van Woerden. 
 
Aanwezig: de heren Cok Hoogerbrugge (voorzitter), Rinus Tersteeg (Progressief Woerden), 

George Becht (D66), Bernard de Jong (CDA), Jaap van der Does (lijst Van der 
Does), Elias Bom (STERK Woerden), Henk van Dam (ChristenUnie/SGP), 
Wilfred Goedmakers (interim-gemeentesecretaris) Erwin Geldorp, griffier 
(secretaris), Milan Lucassen (verslag) en Victor Molkenboer (burgemeester). En 
mevrouw Ingrid Berkhof (VVD). 

 
 

 
 
 

0) Gesprek met portefeuillehouder P&O en gemeentesecretaris 
 
De gemeentesecretaris licht de ontwikkelingen toe sinds de meest recente reorganisatie. Er is 
sprake geweest van een succesvolle vorming van een directie zonder personele schade. Een 
aantal onderwerpen zijn teruggelegd bij de teammanagers, de rest ligt bij de directie. De 
structuurverandering moet leiden tot ander gedrag in de organisatie. Er moet sprake zijn van 
bewustwording dat ander gedrag nodig is. Het gaat om zaken als regisseren, faciliteren, 
bestuurlijke sensitiviteit richting bestuur en programmatisch werken. Trajecten die op dit moment 
lopen zijn: decentralisaties, strategische inkoop, versimpeling interne processen met betrekking 
tot jaarrekeningen en overige rapportages. De pilot “Het Woerdense werken” (nieuwe werken) 
heeft tot een positief resultaat geleid. Wel wordt gezien dat de druk toeneemt op de 
teammanagers door het wegvallen van de afdelingsmanagers. Het ziekteverzuim was hoog en is 
inmiddels gedaald tot iets boven de 4 procent. Inmiddels heeft twee derde van het personeel 
opleidingen in-company gevolgd. 
 
Aandacht is er voor intern accountmanagement voor de sturing en controle op de grotere 
samenwerkingsverbanden (ODRU, Ferm Werk, enzovoort). Spanning levert de grote taakstelling 
op inkoop, personeel enzovoort. Er is € 2,4 miljoen gerealiseerd, maar er staat nog € 2 miljoen 
open op personeel en bedrijfsvoering. Het kan, maar het is niet gemakkelijk. Afgelopen paar 
weken heeft de gemeentesecretaris samen met de burgemeester een rondgang langs de 
afdelingen gedaan. De gemeente blijkt niet altijd even consequent in het doorvoeren van heel 
veel keuzes. Liever investeert men in nieuw beleid dan de lopende zaken goed te regelen. 
 
Besluit: in april agendapunt in het presidium. De vraag rijst of dit nog in het presidium besproken 
moet worden of dat het meer in de commissie Middelen thuishoort. Hier kan in april over worden 
gesproken. 
 

1) Opening en vaststelling agenda 
 

De voorzitter opent de vergadering om 20:50 uur. De agenda wordt conform vastgesteld. 
 
2) Mededelingen 

 
Er zijn geen mededelingen van overwegende aard. 
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3) Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 
 
Besluit: de besluitenlijst wordt conform vastgesteld. 
 
De heer Bom vraagt naar aanleiding van het verslag aan de heer Tersteeg waarom er om een 
memo is gevraagd inzake de splitsing van fracties. Dit terwijl de ontwikkelingen waaraan werd 
gerefereerd (van Inwonersbelangen naar de Onafhankelijke fractie naar STERK Woerden) al 
enige tijd geleden hebben plaatsgevonden. De heer Tersteeg legt uit dat hij zelf niet helder voor 
ogen had hoe dit nu precies geregeld was en dat hij vragen uit zijn achterban daarom niet kon 
beantwoorden. Met behulp van de verschenen memo kan hij dat nu wel.  
 

4) Actiepunten / planning 
 
Besluit: de actiepunten en de planning worden conform vastgesteld. 

 
5) Actualiteiten 

 

 Aanwezigheid collegeleden januaricyclus: de burgemeester licht toe dat de portefeuillehouder 
financiën niet in het land is. Op basis van slim agenderen en dergelijke lost zich dit vanzelf 
op. 

 Hantering verordening fractieondersteuning: de griffier licht kort toe dat de verordening soms 
niet lijkt te stroken met de binnengekomen declaraties. De verantwoordelijkheid ligt in eerste 
instantie bij de raad en de fracties zelf. In de verordening wordt melding gemaakt van het 
opstellen van een jaarlijks verantwoordingsverslag door de fracties. In het kader van 
transparantie is het goed als vanaf 2014 de fracties ieder jaar een verantwoordingsverslag 
aanbieden aan de raad waarin ze verantwoording afleggen over de besteding van gelden. 
Om deze verantwoording zo goed als mogelijk te faciliteren dient de verordening aangepast 
te worden zodat precies duidelijk is wat wel en wat niet onder de fractieondersteuning valt. 

 Gang van zaken inzake openbaarheid informatieavond ziekenhuis: de heer Bom wil dit naar 
aanleiding van een recente presentatie van het ziekenhuis tijdens een informatiebijeenkomst 
dit aan de orde stellen. Hij kreeg van zijn fractie het signaal dat de directeur geen zaken wilde 
delen in de openbaarheid. De griffier licht toe dat de informatiebijeenkomsten in principe 
openbaar zijn. Uit opmerkingen van de overige leden in het presidium blijkt dat hoewel de 
directeur in het begin niet zeker wist of ze informatie wilden delen met de raad terwijl er pers 
aanwezig was, dit uiteindelijk wel in de openbaarheid en in aanwezigheid van de pers is 
gebeurd. De heer Bom vindt het belangrijk dat er niet ter plekke nog discussie ontstaat over 
of iets wel of niet openbaar moet zijn. Dit moet vooraf helder zijn. 

 Verzoek Ruiten Troef verkiezingsdebat: de griffier vraagt namens Ruiten Troef of er behoefte 
is aan een verkiezingsdebat inclusief een financiële bijdrage van de fracties. De leden geven 
aan dat de raad altijd mag worden uitgenodigd voor een debat, maar dat er geen sprake is 
van een financiële bijdrage. De griffier zal dit terugkoppelen aan Ruiten Troef. 

 Tijdsdruk commissieagenda’s: de heer Van Dam refereert aan de laatste commissie 
Middelen waarbij de agenda te vol zat en zaken niet adequaat besproken konden worden. De 
heer Van Dam wil weten wat andere leden hiervan vinden. De heer Tersteeg geeft aan dat 
de voorzitter van de raad een rol mag hebben in het college om te kijken of stukken wel of 
niet teveel druk leggen op de agenda’s. De heer Molkenboer vindt dat dit een politieke 
discussie waarbij een technisch voorzitter geen rol hoort te hebben. Uiteindelijk concludeert 
de voorzitter dat iedere actor zijn eigen verantwoordelijkheid dient te nemen. Zo ook de 
raads- en commissieleden die willens en wetens een agenda vaststellen aan het begin van 
de avond. 

 Kolom deadline in overzicht termijnagenda: De heer Becht geeft aan dat dit is opgenomen in 
de KSG waar hij ook deel van uitmaakt en dat het de aandacht heeft van de 
commissievoorzitters. 
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 Burgerbrief inzake mismanagement: de heer De Jong stipt deze brief aan. De burgemeester 
reageert daar kort op. Waarna het onderwerp is afgedaan. 

 
De heer Bom verlaat de vergadering. 
 

6) Memo proces begrotingsbehandeling 2015 - aanpassen vergaderschema 2014 
 
Besluit: conform voorgesteld besluit vastgesteld. 
 

7) Memo inzake splitsing fracties 
 
Onderwerp geschrapt. De memo wordt voor kennisgeving aangenomen. 
 

8) Memo KSG inzake aanpassingen werkwijze raad en commissies 
 
Mevrouw Berkhof legt de nadruk op het meer naar buiten gaan. Het lijkt haar moeilijk om de 
spreektijd in te voeren. 
De heer Tersteeg wil graag zien dat de P&C-cycli van de gemeenschappelijke regelingen 
afgestemd worden op de P&C-cyclus van de gemeente Woerden. De burgemeester geeft aan dat 
in de nota verbonden partijen met het verzoek van de heer Tersteeg rekening wordt gehouden 
door de gemeenschappelijke regelingen te vragen om zich meer te committeren aan de P&C-
cyclus van de gemeenten. 
De heer De Jong geeft aan dat het genoemde BOB-model meer als een richtsnoer moet worden 
gezien en niet hard moet worden ingevuld. 
 
Besluit: de memo is voldoende besproken en conform de voorstellen in de memo zal een 
aanpassing van het reglement van orde van de raadscommissies worden voorgelegd aan het 
presidium. Tijdens een vergadering van het presidium in nieuwe samenstelling zal worden 
gekeken naar de wenselijkheid van spreektijden. De griffie zal hier t.z.t. een memo aan wijden. 
 

9) (Concept) griffieplan 2014 
 
Mevrouw Berkhof vraagt naar aanleiding van de paragraaf over de financiën of de huidige 
hoeveelheid fractieassistenten wenselijk is. Wellicht kunnen kan er gestaffeld worden of gewoon 
minder fractieassistenten worden aangesteld. Burgemeester Molkenboer  stelt voor om de 
verkiezingen af te wachten en te kijken of het dan een issue is. 
 
Besluit: het griffieplan wordt conform vastgesteld, waarbij het onderwerp van de 
fractieassistenten en de daarmee gepaard gaande kosten in het presidium in nieuwe 
samenstelling zal worden geagendeerd.  
 

10) Rondvraag 
 

 Griffier inzake raadsbijeenkomst Bodegraven Reeuwijk en Woerden: deze bijeenkomst wordt 
verzet in verband met een andere belangrijke afspraak.  

 Griffier inzake benoeming raadsleden in AB Ferm Werk: als de raad ervoor kiest om leden uit 
zijn midden te benoemen tot lid van het AB van Ferm Werk dan is het handig om vooraf al 
namen van mogelijke kandidaten aan te leveren. Dit in het kader van het maken van 
stembriefjes en een correct verloop van de stemming. De griffier vraagt of de fracties daar 
alvast over na willen denken. 

 
11) Sluiting 

 
De voorzitter sluit de vergadering om 21:48 uur. 


